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ПРОТОКОЛ № 65/54 

спільного засідання постійних комісій з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна територіальної громади міста і з 

питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

 

20.07.2017          зелена зала 

15.00  

 

Всього членів комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста: 8 чол. 

Присутні: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Черніцький А.Л., 

Ялоха І.С., Яницький О.К. 

Відсутній: Певнєв О.В. 

 

Всього членів комісії з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації: 6 чол. 

Присутні: Василишин О.П., Герасимчук Л.О., Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук 

С.В. 

Відсутній: Сидорук О.В. 

 

Запрошені: Новачок В.П. – начальник управління житлово-комунального господарства, 

Діденко В.В. – депутат міської ради, Бабій А.Г. – начальник відділу доходів фінансового 

управління, Луков О.В. – начальник управління екології та контролю за благоустроєм міста. 

 

Головують на засіданні: Паламарчук В.А. – заступник голови постійної комісії, Герасимчук 

Л.О. – голова постійної комісії. 

 

В роботі комісій взяв участь секретар міської ради Кривак М.М. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про розгляд титульного списку на будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання 

автомобільних доріг у 2017 році (капітальний ремонт вул. Кармелюка). 

 

2. Про розгляд титульного списку на будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання 

автомобільних доріг у 2017 році (капітальний ремонт покриття від вул. Спортивної). 

 

3. Про розгляд титульного списку на будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання 

автомобільних доріг у 2017 році (капітальний ремонт внутрішньо-квартальної дороги 

від вул. Молодіжної.).  

 

4. Про розгляд титульного списку на будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання 

автомобільних доріг у 2017 році (робочий проект на кап. ремонт системи 

відеоспостереження). 

 

5. Про розгляд титульного списку на будівництво об’єктів благоустрою в 2017 році 

(будівництво громадського туалету в парку). 

 

6. Про розгляд титульного списку на будівництво об’єктів благоустрою в 2017 році 

(капітальний ремонт – влаштування велосипедної доріжки в парку). 

 

7. Про розгляд титульного списку на поточний ремонт та утримання благоустрою в 2017 

році (поточний ремонт лотків водовідведення). 
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8. Про розгляд титульного списку на утеплення фасадів та заміна вікон житлових будинків 

на виконання Програми енергоефективності, енергозбереження та термомодернізації 

багатоквартирних житлових будинків м. Хмельницького на 2017рік (вул. Зарічанська, 

44/1). 

 

9. Про розгляд внутрішньобудівельного титулу будови на 2017 рік (реконструкція покрівлі 

житлового будинку по вул. Хотовицького). 

 

10. Про розгляд титульного списку на капітальний ремонт житлового фонду об’єднань 

співвласників багатоквартирних будинків 2017 рік (вул. Чорновола, 176/1). 

 

11. Про розгляд титульного списку на капітальний ремонт житлового фонду (капітальний 

ремонт, укріплення машинних приміщень ліфтів). 

 

12. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 

Запропонувала на розгляд членів постійних комісій перше питання 

порядку денного – про розгляд титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт вул. Кармелюка). 

Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного стиску на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт вул. Кармелюка) (додається). 

 

Ковальчук І.І. Внесла пропозицію рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства при формуванні титульних списків вказувати загальну 

вартість будівництва об’єктів. 

 

Василишин О.П. Поцікавився, коли буде проведено капітальний ремонт вул. Геологів? 

 

Новачок В.П. Відповів, що директори ринків по Львівському шосе повинні домовитися 

між собою та визначити час проведення ремонту. Вулиця Геологів на час 

ремонту буде перекрита для транспорту, продавців та покупців ринків. 

Торгівля має бути повністю припинена. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт вул. Кармелюка). 

 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Воронецький С.І., 

Герасимчук Л.О., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг у 2017 році (капітальний ремонт вул. 

Кармелюка). 

2. Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства при 

формуванні титульних списків вказувати загальну вартість будівництва 
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об’єктів. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 

Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку на 

будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 

2017 році (капітальний ремонт покриття від вул. Спортивної). 

Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт покриття від вул. Спортивної) (додається). 

 

Ковальчук І.І. Внесла пропозицію рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства з метою сполучення виїзду від буд. № 2А по вул. Свободи з 

вулицею Свободи, передбачити кошти в сумі 15 тис. грн. для 

виготовлення робочого проекту на капітальний ремонт, облаштування 

виїзду вздовж будинку по вул. Свободи, № 2А до вул. Свободи. 

Запропонувала зменшити на 15 тис. грн. в даному титульному списку 

пункт 5 – робочий проект на капітальний ремонт вул. Подільської, та 

доповнити пунктом 8 – робочий проект на капітальний ремонт, 

облаштування виїзду вздовж будинку по вул. Свободи, № 2А до вул. 

Свободи. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування пропозицію Ковальчук І.І.: рекомендувати 

управлінню житлово-комунального господарства з метою сполучення 

виїзду від буд. № 2А по вул. Свободи з вулицею Свободи, зменшити на 15 

тис. грн. в титульному списку на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг у 2017 році (капітальний ремонт 

покриття від вул. Спортивної) пункт 5 – робочий проект на капітальний 

ремонт вул. Подільської, та доповнити пунктом 8 – робочий проект на 

капітальний ремонт, облаштування виїзду вздовж будинку по вул. 

Свободи, № 2А до вул. Свободи – 15 тис. грн. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт покриття від вул. Спортивної). 

 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг у 2017 році (капітальний ремонт 

покриття від вул. Спортивної). 

2. Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

зменшити на 15 тис. грн. в титульному списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт покриття від вул. Спортивної) пункт 5 – робочий 
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проект на капітальний ремонт вул. Подільської, та доповнити пунктом 8 – 

робочий проект на капітальний ремонт, облаштування виїзду вздовж 

будинку по вул. Свободи, № 2А до вул. Свободи – 15 тис. грн. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 

Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку на 

будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 

2017 році (капітальний ремонт внутрішньо-квартальної дороги від вул. 

Молодіжної.). 

Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт внутрішньо-квартальної дороги від вул. 

Молодіжної) (додається). 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(капітальний ремонт внутрішньо-квартальної дороги від вул. 

Молодіжної). 

 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг у 2017 році (капітальний ремонт 

внутрішньо-квартальної дороги від вул. Молодіжної). 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 

Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку на 

будівництво, реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 

2017 році (робочий проект на кап. ремонт системи 

відеоспостереження). 

Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(робочий проект на кап. ремонт системи відеоспостереження) 

(додається). 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на будівництво, 

реконструкцію, ремонт та утримання автомобільних доріг у 2017 році 

(робочий проект на кап. ремонт системи відеоспостереження). 

 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на будівництво, реконструкцію, ремонт та 

утримання автомобільних доріг у 2017 році (робочий проект на кап. 

ремонт системи відеоспостереження). 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 

Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку на 

будівництво об’єктів благоустрою в 2017 році (будівництво 

громадського туалету в парку). 
Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на будівництво 

об’єктів благоустрою в 2017 році (будівництво громадського 

туалету в парку) (додається). 
 

Ковальчук І.І. Поцікавилась, чому в пункті 2: для реконструкції скидного колектора та 

розчистки р. Плоскої, з метою здійснення заходів щодо відновлення і 

підтримання сприятливого гідрологічного режиму та санітарного стану 

річки, передбачено лише 100 тис. грн. 

Яка загальна вартість проекту? 

 

Новачок В.П. Відповів, що загальна вартість реконструкції скидного колектора 

становить близько 12 млн. грн. Проект замовлявся управлінням екології 

та контролю за благоустроєм міста, пройшов експертизу. Проект такий 

дороговартісний, тому, що потрібно буде робити прокол під вулицею 

Камʼянецькою, діаметром до 1,5 метра, поблизу забудови по 

Камʼянецькій, 2, не зупиняючи рух транспорту по вулиці. 

Колектор проходить вздовж велосипедної доріжки від р. Плоскої до вул. 

Камʼянецької. Колектор забезпечить проточність річки Плоскої та усіх її 

притоків і каналів. Річка Плоска не буде впадати в Південний Буг. Ми 

зможемо регулювати рівень води в річці, швидкість течії, вирішиться  

проблема підтоплення ринків по Львівському шосе. 

 

Луков О.В. Проінформував, що в титульному списку передбачено лише 100 тис. грн. 

для того, щоб можна було почати роботи з оголошення тендеру.  

За результатами попередньої зустрічі із можливим учасником тендеру 

дійшли до висновку, що до кінця 2017 року можна буде освоїти близько 

4,5 млн. грн. 

Оскільки в управлінні екології та контролю за благоустроєм міста немає 

тендерного комітету, проект був переданий до управління житлово-

комунального господарства. 

Фінансове управління за результатами виконання бюджету за 9 місяців, 

при наявності вільних лишків, передбачить кошти в сумі 4,5 млн. грн., 

які можна буде освоїти до кінця року. 

Втілення даний проект спрямоване на пониження рівня ґрунтових вод в 

парку ім. Чекмана.  

Проект реконструкції був розроблений інститутом ще в 2008 році. Його 

вартість становила близько 350 тис. грн. Проект не був втілений, 

оскільки заважала газова труба на шляху колектора. 

Зараз мова йде про реконструкцію вже існуючого колектора. Після його 
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обстеження дійшли висновку, що після реконструкції він буде придатний 

для використання. 

Будівництво нового колектора може становитиме 40-50 млн. грн. 

Проект передбачає реконструкцію старого колектора, прокол через вул. 

Камʼянецьку, будівництво підпірних стінок на річці Плоскій. 

 

Ковальчук І.І. Запропонувала рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства доповнити пункт 2 наступними словами: в т. ч. коригування 

та експертиза, враховуючи рівень мінімальної заробітної плати 3200 грн. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування пропозицію Ковальчук І.І.: рекомендувати 

управлінню житлово-комунального господарства доповнити пункт 2 

наступними словами: в т. ч. коригування та експертиза. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на будівництво 

об’єктів благоустрою в 2017 році (будівництво громадського 

туалету в парку). 
 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на будівництво об’єктів благоустрою в 

2017 році (будівництво громадського туалету в парку). 
2. Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

доповнити в титульному списку на будівництво об’єктів благоустрою 

в 2017 році (будівництво громадського туалету в парку) пункт 2: 

реконструкції скидного колектора та розчистки р. Плоскої, з метою 

здійснення заходів щодо відновлення і підтримання сприятливого 

гідрологічного режиму та санітарного стану річки наступними словами: в 

т. ч. коригування та експертиза. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 

Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку на 

будівництво об’єктів благоустрою в 2017 році (капітальний 

ремонт – влаштування велосипедної доріжки в парку). 
Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на будівництво 

об’єктів благоустрою в 2017 році (капітальний ремонт – 

влаштування велосипедної доріжки в парку) (додається). 
 

Ковальчук І.І. Запропонувала рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства виносити на попередній розгляд постійної комісії 

капітальне будівництво дороговартісних об’єктів благоустрою. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування пропозицію Ковальчук І.І.: рекомендувати 
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управлінню житлово-комунального господарства виносити на попередній 

розгляд постійних комісій з питань роботи житлово-комунального 

господарства, приватизації та використання майна територіальної 

громади міста і з питань планування, бюджету, фінансів та 

децентралізації капітальне будівництво дороговартісних обʼєктів 

благоустрою. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

Василишин О.П. Поцікавився, яка загальна вартість проведення капітального ремонту 

дендропарку Поділля. 

 

Новачок В.П. Відповів, що вартість проведення капітального ремонту дендропарку 

Поділля складає близько 3900 млн. грн. 

 

Ковальчук І.І. Повідомила членам постійних комісій, що мала можливість 

ознайомитись із технічним висновком (дефектним актом) стану алеї в 

дендропарку. Його виготовляла та ж приватна фірма з м. Камʼянця-

Подільського, яка займалась розробкою проекту на проведення 

капітального ремонту доріжки. Технічний висновок містить недостовірну 

інформацію. Згідно висновку, покриття має в наявності ями, проте на 

фото, що надаються, ям немає, доріжка рівна. Крім того, жоден з 

гранітних бордюрів не був розрушений. Половина вартості ремонту 

дендропарку приходиться на тротуарну плитку – близько 2 млн. грн.  

Поцікавилась, хто перевіряв, чи дійсно несуться такі витрати на 

проведення капітального ремонту алеї. 

Запропонувала рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства провести службове розслідування щодо того, хто приймав 

даний технічний висновок з недостовірною інформацією та притягнути 

винуватих осіб до відповідальності. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування пропозицію Ковальчук І.І.: рекомендувати 

управлінню житлово-комунального господарства провести службове 

розслідування щодо того, хто приймав технічний висновок з 

недостовірною інформацією щодо стану алеї в дендропарку Поділля в та 

притягнути винуватих осіб до відповідальності. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на будівництво 

об’єктів благоустрою в 2017 році (капітальний ремонт – 

влаштування велосипедної доріжки в парку). 
 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на будівництво об’єктів благоустрою в 

2017 році (капітальний ремонт – влаштування велосипедної 

доріжки в парку). 
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2. Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

провести службове розслідування щодо того, хто приймав технічний 

висновок з недостовірною інформацією щодо стану алеї в дендропарку 

Поділля в та притягнути винуватих осіб до відповідальності. 

3. Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

виносити на попередній розгляд постійних комісій з питань роботи 

житлово-комунального господарства, приватизації та використання 

майна територіальної громади міста і з питань планування, бюджету, 

фінансів та децентралізації капітальне будівництво дороговартісних 

обʼєктів благоустрою. 

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 

Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку на 

поточний ремонт та утримання благоустрою в 2017 році (поточний 

ремонт лотків водовідведення). 
Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на поточний 

ремонт та утримання благоустрою в 2017 році (поточний ремонт 

лотків водовідведення) (додається). 
 

Яницький О.К. Відмітив, що колись по вул. Проскурівській стояли стовпчики з 

ланцюгами, щоб транспорт не їздив по пішохідній частині вул. 

Проскурівської. 

Згодом стовпчики зникли, на їх місці з’явились клумби. 

Запропонував рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства віднайти стовпчики з ланцюгами, які колись стояли по вул. 

Проскурівській, та встановити їх на попереднє місце. 

Крім того, зауважив, що по пішохідній частині вул. Проскурівської 

протягом дня їздять автомобілі, що довозять товари до магазинів, 

заважаючи пішоходам.  

Вніс пропозицію рекомендувати управлінню торгівлі розробити графік 

доставки товарів до магазинів та закладів громадського харчування 

автотранспортом по пішохідній частині вул. Проскурівської переважно в 

ранкові години, щоб не спричиняти незручностей пішоходам. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування пропозиції Яницького О.К.: 

- рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

віднайти стовпчики з ланцюгами, які колись стояли по вул. 

Проскурівській, та встановити їх на попереднє місце. 

- рекомендувати управлінню торгівлі розробити графік доставки товарів 

до магазинів та закладів громадського харчування автотранспортом по 

пішохідній частині вул. Проскурівської переважно в ранкові години, щоб 

не спричиняти незручностей пішоходам. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на поточний 

ремонт та утримання благоустрою в 2017 році (поточний ремонт 

лотків водовідведення). 
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В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити титульний список на поточний ремонт та утримання 

благоустрою в 2017 році (поточний ремонт лотків водовідведення). 
2. Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства 

віднайти стовпчики з ланцюгами, які колись стояли по вул. 

Проскурівській, та встановити їх на попереднє місце. 

3. Рекомендувати управлінню торгівлі розробити графік доставки товарів 

до магазинів та закладів громадського харчування автотранспортом по 

пішохідній частині вул. Проскурівської переважно в ранкові години, щоб 

не спричиняти незручностей пішоходам. 

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 
Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку 

на утеплення фасадів та заміна вікон житлових будинків на 

виконання Програми енергоефективності, енергозбереження та 

термомодернізації багатоквартирних житлових будинків м. 

Хмельницького на 2017рік (вул. Зарічанська, 44/1). 
Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на утеплення 

фасадів та заміна вікон житлових будинків на виконання Програми 

енергоефективності, енергозбереження та термомодернізації 

багатоквартирних житлових будинків м. Хмельницького на 2017рік 

(вул. Зарічанська, 44/1) (додається). 
 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на утеплення 

фасадів та заміна вікон житлових будинків на виконання Програми 

енергоефективності, енергозбереження та термомодернізації 

багатоквартирних житлових будинків м. Хмельницького на 2017рік 

(вул. Зарічанська, 44/1). 
 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на утеплення фасадів та заміна вікон 

житлових будинків на виконання Програми енергоефективності, 

енергозбереження та термомодернізації багатоквартирних 

житлових будинків м. Хмельницького на 2017рік (вул. Зарічанська, 

44/1). 
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9. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 
Наступне питання порядку денного – про розгляд 

внутрішньобудівельного титулу будови на 2017 рік (реконструкція 

покрівлі житлового будинку по вул. Хотовицького). 
Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект внутрішньобудівельного титулу 

будови на 2017 рік (реконструкція покрівлі житлового будинку по 

вул. Хотовицького) (додається). 
 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект внутрішньобудівельного титулу 

будови на 2017 рік (реконструкція покрівлі житлового будинку по 

вул. Хотовицького). 
 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект внутрішньобудівельного титулу будови на 2017 рік 

(реконструкція покрівлі житлового будинку по вул. Хотовицького). 
 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 
Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку 

на капітальний ремонт житлового фонду об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків 2017 рік (вул. Чорновола, 176/1). 
Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку капітальний 

ремонт житлового фонду об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків 2017 рік (вул. Чорновола, 176/1) 

(додається). 
 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на капітальний 

ремонт житлового фонду об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків 2017 рік (вул. Чорновола, 176/1). 
 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на капітальний ремонт житлового фонду 

об’єднань співвласників багатоквартирних будинків 2017 рік (вул. 

Чорновола, 176/1). 
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11. СЛУХАЛИ: 

Герасимчук Л.О. 
Наступне питання порядку денного – про розгляд титульного списку 

на капітальний ремонт житлового фонду (капітальний ремонт, 

укріплення машинних приміщень ліфтів). 
Надала слово для доповіді начальнику управління житлово-

комунального господарства Новачку В.П. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект титульного списку на капітальний 

ремонт житлового фонду (капітальний ремонт, укріплення 

машинних приміщень ліфтів) (додається). 
 

Герасимчук Л.О. Поставила на голосування проект титульного списку на капітальний 

ремонт житлового фонду (капітальний ремонт, укріплення 

машинних приміщень ліфтів). 
 

В обговоренні взяли участь: Золотухін С.Є., Паламарчук В.А., Яницький О.К., Ялоха І.С., 

Черніцький А.Л., Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Василишин О.П., Герасимчук Л.О., 

Воронецький С.І., Гунько О.В., Паламарчук С.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 12, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити титульний список на капітальний ремонт житлового фонду 

(капітальний ремонт, укріплення машинних приміщень ліфтів). 
 

 

 

 

 

Голова комісії з питань планування, 

бюджету, фінансів та децентралізації 

 

 

 

 

 

Л.Герасимчук 

Заступник голови комісії з питань роботи 

житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна 

територіальної громади міста 

 

 

 

В.Паламарчук 

 

 

Секретар комісії 

 

 

 

С.Воронецький  

 

Секретар комісії 

 

 

 

Т.Нагорна 

 


